
• Del 6 al 8 de desembre es va 
celebrar la "I FIRA DE NADAL" a la 
Plaça de l'Església i organitzada per 
l'Oficina de Turisme. La veritat és que 
el temps no va acompanyar massa (va 
ploure molt). Tant de bo que tingue 
continuïtat. I del 6 de desembre al 6 de 
gener a la Casa de Cultura va estar la 
"I MOSTRA · D ' ARTESANS 
D'ULLDECONA'' i,sembla,queamb 
prou èxit. 

• L'Assemblea local de la Creu Roja 
va organitzar un Ball a primers de 
desembre, amb tant mala sort que el 
temps va fer que anès poca gent. 
Afortunadament, sembla que no es 
van perdre diners. Endavant, amics ... 

e El L~! n~qt territorial de Joventut va 
inaugurar, en nom del Director Gene
ral , el Punt d'Informació Juvenil (una 
de les coses que hi han als baixos de 
l'Ajuntament, entrant per la porta que 
dóna a la Plaça de la Diputació) i que 
està obert al migdia els dies feiners. 

e Del 23 de desembre al 3 de gener, 
al pavelló cobert, es va fer el "VII 
PARC INFANTIL DE NADAL 
D'ULLDECONA''. El va inaugurar el 
President de la Diputació, Sr. Josep 
Mariné. Malhauradament sembla que 
l'assistència ha anat baixant. Quan 
tinguen els resultats econòmics ja els 
publicarem. 

& Del 21 de desembre al 5 de gener, 
a diversos llocs i crganitzats per diferents 
Entitats, també es van dur a terme 
"ACTIVITATS DE LES FESTES 
DE NADAL I REIS", coordinat per la 
Regidoria de Cultura. Potser la novetat 
d'enguany va ser el repartiment de 
joguets al Teatre municipal per part 
dels Reis d'Orient. 

Notícies curtes 
• Als Valentins, per la seva banda, 
van seguir fent el Concurs de treballs 
nadalencs. 

• El 6 de gener, gran nevada inclús al 
Montsià i a la serra de l'Ermita. Al 
poble, però, no va collar ... 

• El 19 de gener, Festa de Sant 
Antoni, organitzada pel Centre Cultu
ral i Recreatiu. 

• I el diumenge següent, 26 de gener, 
DIADA CÍVICA al Castell organitzada 
per l' ADF amb la col.laboració de 
l 'Ajuntament i d'Entitats locals. Molta 
assistència. Se'n farà una altra més 
endavant. 

• El divendres 31 de gener, el Ple de 
la Diputació aprovà el Pla d 'Actuació 
Municipal (PAM) atorgant-li a 
Ulldecona les següents quantitats : 
exercici 1996,4.962.833 ptes.; iexercici 
de 1998, 14.250.567 ptes. 

• Del 31 de gener al 2 de febrer han 
segut els " CARN A V ALS D'ULLDE
CONA" . Enguany, sense actes als 
Barris i sense Desfilades de Comparses. 
Quan disposem del resultat ja el 
publicarem. 

• I durant aquest temps, s 'ha quitranat 
un tram del carrer Ramon Salomon (la 
gent diu que llàstima no fer-ne un tros 
més fins a l'Avinguda Constitució) i el 
canú del cementiri als Valentins. 

• Atenent la petició de Pere Sans 
s ' ha m:ranjat amb grava el tros de 
carrer al costat del Molí de l ' Oli i s ' ha 
tret la perillosa marquesina del cine 
Savoy. Gràcies. També, s 'ha començat 
a parlar del centenari del Calvari. 

• Aquests darrers d ies s ' han 
començat a recollir els papers per a la 
renovació dels DNI de Jubilats i altres 
persones amb dificultats . I, 
precísament, es feia al local -petit- del 
Punt d ' Informació Juvenil. La gent es 
queixava d'haver d'estar al carrer i 
plantats i més encara tenint davant la 
Casa de Cultura ... 

• Segons el Delegat territorial de 
carreteres de la Generalitat l 'obra d 'un 
nou ferm a la carretera, des de el riu 
Sènia fins a la sortida del poble, està ja 
adjudicada i a punt d'iniciar-se ... 

• Última hora: ha mort mossèn Do
mingo Solà, fill il.lustre de la vila. 
Descansi en pau. 

Senyor Aznar, pagui 
als objectors! , ... ~~ 
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d'ULLDECONA i Barris 
BUTLLETÍ INFORMATill DE L'AGRUPACIÓ D'ULLDECONA DEL PSC Núm. 9-Febrer 1997 

INFORMACIÓ, INFORMACIÓ, INFORMACIÓ ... 
Informació= acció d'informar o in
formar-se. 
Informar= posar algú al corrent 
d'alguna cosa, donar-li 'n notícia. 

Això és el que diu el Diccionari de 
la Llengua Catalana, editat per 
l 'Enciclopèdia Catalana. 

Infom1ació, transparència, infor
mació ... és el que dèiem tots els partits 
polítics, abans de les Eleccions. És 
evident que són diverses les fonnes de 
donar infom1ació. Estan, d'una ban
da, tots els mitjans de comwlicació: 
premsa, ràdio, televisió ... i, darrera
ment, tot el món de les telecomunica
cions ... 

Però, sense cap dubte, a nivell 
local, els mitjans més a l'abast de 
tothom són: "la ràdio" (Ràdio Ullde
cona, naturalment, emissora de titula
ritat municipal, però de gestió privada) 
i "les revistes". I ho diem així, en 
plural, per què abans hi havia una 
revista (la del poble, la de r ajuntament) 
i altres "fulls" o "noticieros". (Evi
dentment, a Ulldecona "vila cultural" 
hi han moltes altres revistes, molt 
lloables, i de diverses entitats: CCR, 
Penya Barcelonista, Banda de Músi
ca, Centre d 'Estudis, Centre Excur
sionista, o bé dels alumnes dels Cen
tres educatius de la Vila, etc.). 

Però, ara, des de les darreres Elec
cions municipals, n'hi han vàries de 
revistes. Està, en primer lloc, la revista 
de l'ajuntament "ULLDECONA, In
fonnatiu de la vida local'' de la que han 
sortit 4 números. Està també aquesta 
revista "la rosa d'ULLDECONA i 
Barris" editada per l'Agrupació local 
del PSC i de la que, aquest és el número 

9 (més un full aparegut el 23-11-95 
amb els resultats de les Eleccions au
tonòmiques). I, encara que no tenim 
una informació pw1tual (per què no es 
reparteix gratuïtament) sembla que 
continua sortint la revista " NOTICIE
RO ULLDECONENSE" editada pel 
Partido Social Regionalista. 

Això fa que, sense haver-nos-ho 
proposat, gairebé sense voler, aquesta 
revista s'està convertint en la revista 
que arriba més freqüentment a totes 
les cases d 'Ulldecona i els seus Barris. 
I això és w1a responsabilitat que ens 
obliga a replantejar el seu contingut. Ja 
no som, sols, la revista del grup muni
cipal més nombrós (6 regidors) sinó 
que, per mancances d 'altres, som el 
mitjà escrit local que cada dos mesos 
t'arriba a les mans, i com a tu, a tot el 
poble. 

I aquest raonament, fruit de l ' anàlisi 
del nostre partit, però també de les 
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manifestacions de molta gent, ens 
duen a pensar que, d' ara endavant, 
aquesta revista " la rosa d'ULLDE
CONA i Barris" ha de ser bàsicament 
una revista d'informació municipal i 
local. Sense renunciar, però, quan cal
gui, a tomar al seu to crític respecte del 
que fa i, sobretot, del que no fa l'equip 
de Govern. És una revista que no rep 
cap subvenció de ningú, que està pa
gada pels militants i simpatitzants so
cialistes, però que creiem necessari, en 
aquests moments, orientar-la a donar 
aquest servei públic que és " la infor
mació". 

Comencem doncs, aquest mateix 
exemplar, infom1ant especialment dels 
dos Plens que, darrerament, s 'han 
celebrat. I publicant a la darrera pàgi
na, un resum breu de notícies curtes .. . 

Grup Municipal Socialista 
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ACTIVITAT MUNICIPAL 
Ple del 13 de gener 
de 1997 

Es celebra Ple extraordinari a la l 
de migdia d'un dilluns i amb un únic 
punt a l'ordre del dia: 

L'aprovació del Pla Parcial 
"Molí de l'Om", que és un tema 
iniciat durant l'anterior govern munici
pal socialista. El nostre Portaveu va 
manifestar la satisfacció i el desig de 
que aquest Pla Parcial pugue serrealitat 
ben aviat, un cop fetes les rectificacions 
demanades per la Comissió Provincial 
d'Urbanisme i, sembla, que amb uns 
nous propietaris més decidits a tirar-ho 
endavant. L'Alcalde es va sumar a les 
paraules del nostre Portaveu. 

De fet, es tracta d·un Pla Parcial 
situat a la finca "Molí de l'Om", al 
costat del Barri Castell i entre el riu 
Sènia i la carretera d'Ulldecona a la 
Sènia. Té uns 88.000 m2, i en ell hi 
aniran 53 parcel.les de 800 m2 i amb 
una ocupació màxima del 18%. És, per 
tant, una urbanització de qualitat, si
tuada allí per la proximitat del Camp de 
golf de Sant Jordi (Comunitat Valen
ciana) i que pot beneficiar molt al Barri 
Castell i a tot el mwlicipi d'Ulldecona. 
T ant de bo, sigue així. 

En l'apartat de Precs l preguntes 
Jaun1e Antich, després de llegir una 
carta del Tribunal Superior de Justícia 
de Catalunya on se li diu a l'Alcalde 
que ha de complir la Llei, portant al Ple 
l'elecció del Jutge de Pau d ·ulldecona 
i, a més, fer-ho ràpidament, va pregun
tar-li a l'Alcalde, al veure que s 'ha 
obert un nou període de presentació de 
candidats per a Jutge de Pau d'Ullde
cona, si aquest cop pensa complir el 
que li va haver de recordar el Tribunal 
Superior, donant a entendre l'Alcalde 
que no ho farà i que ho enviarà 
novament a Barcelona sense passar 
pel Ple. No es pot entendre aquesta 
actitud, sinó és per les discrepàncies de 
l'equip de Govern, dividits davant de 
diverses Candidatures "seues". 

Pere Sans va formular tres precs, 
atenent a peticions de la gent. Un, per 
a que s· arregle el carrer que hi ha a la 
vora del Molí de l'Oli de la Coopera-
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tiva i el Taller Fibla-Gallardo; l ' altre, 
per la perillosa marquesina de l' antic 
Cine Savoy i l 'últim per a què, amb 
motiu del centenari del Calvari, es mire 
de celebrar-ho de la forma que s'estime 
més adient. 

Manolo Vidal va protestar per l 'hora 
del Ple, a les 13 hores, com si volguessin 
que no poguèssim anar ni els Regidors 
ni la gent, sumant-se a la protesta el 
Portaveu del PP, dient que ell ja els ho 
havia dit. 

Jordi Torrent va demanar infor
mació sobre el passat Parc Infantil de 
Nadal. I també que no se suprimeixi 
definitivament la Campanya de 
recollida de joguets, intentant l ' equip 
de Govern tirar el mort cap a Ràdio 
Nacional, pero se 1s va recordar que 
era l'Ajuntament el qui organitzava la 
Campanya. 

~Carme Ayén va fer la petició de 
que es demani un informe tècnic sobre 
els fangs de la Depuradora. I, a petició 
de la gent, que es reparteixi el cartell de 
recollida d'escombraries (cosa que es 
va fer aquella tarde) i què, per cert, està 
molt ben fet. Felicitats, senyors de 
l'equip de Govern! 

Ple del 3 de febrer 
de 1997 

Es va celebrar el Ple ordinari de 
l'Ajuntament d 'Ulldecona, després de 
tres mesos sense fer-ne cap (que és el 
límit que marca la Llei) i amb 20 punts 
a l'ordre del dia, a més dels Precs i 
preguntes. El Grup socialista vam vo
tar a favor de quasi tots els punts 
presentats per l'equip de Govern i de 
les dos Mocions dels altres Grups i , en 
canvi, l'equip de Govern sols va votar 
a favor d'una Moció nostra i en contra 
de l'altra i, a més, ens va rebutjar totes 
les esmenes a les Ordenances fiscals. 

Tant sols ens vam abstenir els 
membres del PSC davant de la deman
da de l' ex-Arquitecte municipal, Juan 
J. Martínez, qui va ser cessat per 
l'actual equip de Govern i, els hi vam 
dir que els problemes entre ells i 
l'Arquitecte eren cosa seva; que a 
natros no ens havien consultat per a 
res, ni per a cessar-lo a ell, ni per 

nomenar el nou Arquitecte i, per tant, 
ara eren ells els qui s ' havien de 
espavilar. 

I respecte als altres temes, tot l 
votar a favor, vam fer constar en 
acta tot un seguit de coses intentant 
aclarir o corregir les que, al nostre 
criteri, no fa bé l'equip de Govern. 
Entred'altres, una Resolució de l' Alcal
dia de pròrroga d'un contracte(amb 
la mateixa jornada i contracte) i pujant 
molt la retribució mensual, discriminant 
així a la resta de funcionaris als qui se' Is 
ha congelat el sou. 

En relació a la Tresorerta i, després 
de felicitar a l'equip de Govern pel bon 
estat de la mateixa, al veure que encara 
hi han moltes factures pendents de 
pagar als sis mesos d 'haver-se presen
tat, vam fer la petició de que es pague 
a tots els proveïdors, com a màxim als 
tres de mesos de presentar la factura. 

També ens vam felicitar pel 
nomenament d'una funcionària de 
l'Ajuntament com a Secretària del 
Jutjat de Pau, ja que d'aquesta for
ma ens donaven la raó i reconeixien el 
seu error anterior de contractar una 
persona poc preparada. I se'ls va dir 
"Ha hagut d 'arribar el Jutjat de Pau 
d'Ulldecona, lamentablement i per 
culpa de tots vostès, a una situació 
crítica _-quasi insostenible- per a 
que s 'hagin decidit a posar remei. 
Llàstima de temps perdut. I esperem 
que ho tinguin present en el futur." 

I en quant al Servei de Planifi
cació Familiar (iniciat durant l ' etapa 
socialista) també van1 votar a favor de 
la seua creació, però exigint a la 
Generalitat que es faci càrrec de les 
seues despeses, igual com ho feia 
durant els anys que el PSC va tenir 
l'Alcaldia d'Ulldecona. 

Però un dels punts en què J' equip 
de Govern es va quedar sense argu
ments i votant el contrari del que 
pregonen, va ser el de Ja rebaixa de 
les Ordenances fiscals per a 
afavortr a noves empreses, ja que 
natros vam presentar unes esmenes 
millorant algunes coses, com que les 
bonificacions més fortes es fan sols a 
les empreses que s ' in tal.Ien al Polígon 
"Valldepins" i la nostra proposta era 
que fossin per a totes les empreses 

ACTIVITAT 
sempre que s'instal.Ien al terme muni
cipal. I se'ls va dir: "Si l'empresa 
Nature Pack vol instal.lar-se fora del 
Polígon, no li donaran totes les 
bonificacions?". I la resposta va ser 
que, aleshores, ja ho tornaran a recti
ficar ... Malgrat això na tros vam votar 
a favor de les rebaixes proposades. 

També vam votar a favor, 
aprovant-se per unanimitat, els 
següents punts: 
-Ordenança municipal sobre publicitat 

directa a les bústies. 
-Cessió de domini de l'Institut de 

Batxillerat "Sales i Ferré'' a la 
Generalitat. 

-Cessió d 'ús de l'antiga ambulància 
municipal a l'Assemblea local de la 
Creu Roja. 

-Oferta pública d'ocupació de 
l'Ajuntament per a 1997. 

-Creació de la figura del voluntariat. 
-Modificació del règim de prestació 

de la gestió dels Serveis funeraris 
municipals. 

-Delegació en el Consorci del Montsià 
de les competències sobre tracta
ment de residus. 
I, per acord de tots, es va retirar de 

l'ordre del dia la Moció sobre el "canal 
Xerta-riu Sènia" ja que se n'està 
negociant una entre tots els Partits 
polítics a l'IDECE. 

De les dos Mocions socialistes, 
la de l 'Empresa N ature Pack (defensada 
per Pere Sans) fou aprovada per 
w1animitat. Però van rebutjar la de fer 
el magatzem de serveis municipals a 

AS /.t {'r:+ 
Ulldecona aprova el pla parcial 
d'urbanització del Molí de l'Om 
ULLDECONA · L'Ajunta
ment d'Ulldecona ha aprovat 
per unanimitat el pla parcial 
del Moll de l'Om, on s'ha 
d 'ubicar una urbanització 
que ocupara els prop de 
88.000 metres quadrats que 
es divideixen en 53 parcel·les 
de 800 metres quadrats ca· 
dascU11a i una ocupació mà
xima del 18%. 

Aquesta aprovació del pla 
ti111Ga un cop s'han fet les 
rectificacions que va derna-

nar la comissió provincial 
d'Urbanisme. La decisió 
d 'aprovar el pla del Moll de 
l'Om es va prendre durant el 
ple extraordinari que es va 
dur a tnne dilluns. 

Tots els grups polítics amb 
representació a l'Ajuntament 
van coincidir a mostrar la se· 
va satisfacció per la futura 
urbanització, que se situara 
al costat del barri Castell i 
entre el nu Sénia i la carrete
ra d'Ulldecona a la senia. 

MUNICIPAL 
l'antic convent de les carmelites, en 
lloc de comprar l'antic cine Victòria, 
malgrat reconèixer que potser sí que 
no era una bona compra ... 

I foren aprovades, per unanimitat, 
les altres dos Mocions: la d'ERC 
sobre la gratuïtat de les Autopistes de 
peatge i una de l'equip, de Govern 
demanant al Govern de l'Estat que 
pagui als Objectors (sumant-se així a 
les cartes fetes pel Grup socialista 
d'Ulldecona al President Aznar, en el 
mateix sentit). 

Ara bé, el tema més polèmic fou el 
de la renovació dels DNI a Ullde
cona presentat en forma de Prec per 
M" Carme Ayén, que els va demostrar 
en primer lloc que era mentira el que 
van dir al Ple de novembre quan van 
votar en contra d'una Moció nostra 
demanant que la renovació massiva 
d'uns 3.000 DNI que ara caduquen a 
Ulldecona es fés, com abans, al poble 
sense haver-se de desplaçar tota la 
gent a Tortosa, ja que van dir que 
havien escrit a la Governadora i, en 
canvi, la carta no la van enviar fins 14 
dies després del Ple. Però el més greu, 
és que han pregonat (inclús un Regidor 
del PP ha dit que ell és molt amic de la 
Governadora) que sí que es faria la 
renovació dels DNI a Ulldecona i, ara, 
es troben que sols ne faran 150, amb 
lo qual la gent encara està més 
emprenyada, perquè si poden vindre 
per 150, perquè no per la resta? Se'ls 
va dir que no enganyen més a la gent 
i que diguen la veritat. .. 

RETALLS DE PREMSA 

PSC-Ulldecona vol que 
s'instal.li allí l'empresa 

Nature Pack 
El Grup municipal !<oOCi:1lis-

1ad'Ulhlcc.:tm:1 hapn:,cn1;111111;t 
Moc..· i~i 1~ r :11 prn¡)\.·r Pl..· qn~ 
diu: "Gt.':'!lions per u que l'ctn· 
1•n•s;1 Nuturc Pack s'instal.li 
n Ulldecona". 

"C'om Jll..' 11-.cm 4uc. t.lc \C
gm.lc:-.. Ics oportunitats ~·han 

tJ'<iprofitar quan passen .... 
havent llegit :.il' diaris 4ue 
l'empresa NA TUR E PACK té 
prcvi!-l ini'otal.lar una foctori:.i a 
la c.:omarca <lcl Munt~ià <lc 
fohric:1ció de <: ai xc ~ per a 

pnxJuctcs al i1ncn1ari!<>. am h un:i 
in,·i.:r,itl miui111a <l'un-. l . ~00 

111ilio11-. lk í"-'"CIC\ i lJllC l'i -.cu 
Prc,illcnt é~ 1.:I ":nyor '1'11111:1.., 
Nofre. pcí'>oll;a 11u1l1 vim:ulalla 
a h1 no~lr;i Vila. t:rcicm 4uc: 
~cria 111011 t:llll YClliClll lllll'.' 
l'Ajuntament J'Ulldct:ona e' 
posé" en contacte ràpi<lamcn1 
;.unt> cii pcroíerir-li lc~ millor.o. 
c.:omJidon~ i aconseguir que 
;.1qul'.'..,ta important cmprc~:i 
~ïn-.1<11.li al no~trc poble". 

Manolo Vidal va fer dos precs. Un, 
demanant que quan es vulgui fer un Ple 
fora de l 'hora habitual, abans de con
vocar-lo, que es digui als Regidors. 
L'Alcalde es va fer el sord. El segon 
prec era en nom d'un comerciant del 
poble que està molt ofès perque els 
materials que ell ven l'Ajuntament 
d'Ulldecona els compra al poble del 
costat i, solament, quan en falta una 
mica, van al seu comerç. La petició, 
per tant, és que (a igual preu) el que 
s'halgue de comprar, es compre 
al poble. 

Miquel Fus té va formular les quatre 
preguntes següents: 
-Resultats econòmics dels Carnavals 

d'enguany: ingressos i despeses. 
-Quan es reprendran les obres a 

l'Ermita, ja que el seu estat és 
bastant deplorable? 

-Funciona a Ulldecona el Registre de 
parelles de fet, que es va crear per 
acord d'aquest Ple? 

-És veritat que es pensa comprar un 
solar davant del Poliesportiu? I ho 
diem, perquè algú ens ha acusat de 
que el Grup Socialista ens oposem 
a la compra. I per això fem la 
pregunta, per poderpronw1ciar-nos, 
a favor o en contra, evidentment, 
segons quínes siguen les condicions. 
Però com de les compres de ten-enys 
ens enterem quan ja estan fetes ... 
I Jordi Torrent va reiterar les pre

guntes pendents de contestar de Plens 
anteriors sobre la data de les Festes 
Majors d'enguany i sobre els resultats 
econòmics del Parc infantil de Nadal. 

Resposta: Les Festes Majors 
d'enguany seran del 30 d'agost al 
7 de setembre. 

ULLDl!CONA AA / ,i(<;., 1 

El PSC demana la 
construcció del 
magatzem a l'antic 
convent carmelita 

ELPUl<T 
• El grup municipal socialista 
d'Ulldecona demanarà en el 
pròxim ple que el consistori aturi 
les gestions per a la compra d 'un 
solar on construir cl magatzem 
municipal. Els socialistes propo
sen com a emplaçament del ma
gatzem l'antic convent de Ics car
melites, amb un edifici en maJ 
estat i un solar que tt mts de 
700 m: de superfície. 

Per aquest mo1iu el grup so
cialista és de l'opinió que cal ma-

dificar cl projecte i fer-lo a l'antic 
convent, amb la qual cosa calculen 
que cl consistori s'estalviaria 7 mi
lions de pessetes per la compra 
del solar. A més, permetria plan
tejar la remodelació de l'edifici. 

El dia 2 de setembre el ple 
de l'Ajuntament d'Ulldecona va 
aprovar un projecte de magatzem 
per als serveis municipals de 655 
m2 de superfície construida en 
planta i un cost total de 15 milions 
de pessetes. El consistori va donar 
a conèixer posteriorment l'indret 
on s'havia d'instal·lar i l'expedient 
de compra d'un solar de 1.459 
mZ. a l'antic cinema Victòria. 
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